

表格二 A 備註

1. 根據電力條例第 34(8)條的規定，註冊電業承辦商須在其主要營業地址的當眼處，展示其註冊證明書正本，並在其每個其他營業地址的當眼處，展示署長發出的該註冊證明書副本。

為分店申領註冊證明書副本的辦法如下：

- (a) 填具表格二（供已註冊的電業承辦商使用）或填具表格一（供尚未註冊的電業承辦商使用）；以及
- (b) 為每間分行填具一份表格二 A，以申報分店的資料，並把全部表格二 A 連同本表格一併遞交。

2. 請在此欄的空位上填報分行的資料。

NOTES TO FORM 2A

1. In accordance with section 34(8) of the Electricity Ordinance, a registered electrical contractor shall display in a prominent place at his principal place of business the original of his certificate of registration and a copy of his certificate of registration issued by the Director at each of his other places of business.

Application for additional copies of certificate of registration for branch offices should be done by:

- (a) Completing a Form 2 (for Registered Electrical Contractor) or completing a Form 1 (for Electrical Contractor who has not been registered); and
- (b) Providing details of branch offices by completing one Form 2A for each branch office and attach all Form 2A to the Form 2.

2. Please indicate the details of the branch office in the space provided.